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»هنگ کنگ« نخستین سد محکم امیدها برای فتح آسیا
قهرمانیتیمملیامیددرمسابقاتآسیاییهانگژورابررسیمیکند »شهروند«مسیر

روزهای  هانگژو   2022 آسیایی  بازی های  در  ایران  امید  تیم ملی  ]شهروند[ 
موفقیت آمیزی را پشت سر گذاشته است. شاگردان عنایتی در این مسابقات بدون 
اینکه حتی یک گل از رقبای خود دریافت کنند، موفق شدند در مرحله گروهی با 7 امتیاز 
به عنوان سرگروه به مرحله یک هشتم نهایی صعود کرده و در مقابل تایلند با 2 گل به 

یک چهارم نهایی راه پیدا کنند. 
 تیم ملی امید در مرحله یک چهارم نهایی باید با تیم هنگ کنگ بازی کند، تیمی که 
روی کاغذ می تواند دردسرهای بیشتری نسبت به دیگر رقبا برای تیم امید به وجود 
بیاورد. در این میان می توان گفت مسیر سخت شاگردان عنایتی برای رسیدن به فینال 
هانگژو از اینجا آغاز می شود، جایی که ایران پس از هنگ کنگ، رقیب سرسختی مثل 
ژاپن را پیش روی خود خواهد داشت و تیم امید در صورت برد مقابل هنگ کنگ باید 
به مصاف برنده دیدار ژاپن و کره شمالی برود و در فینال هانگژو هم رقبای سرسختی 

همچون ازبکستان و کره شمالی می توانند حضور داشته باشند. 
 از طرفی دیگر، شرایط برای تیم امید و شاگردان عنایتی در جایی دچار مشکل شد که 
این تیم با مصدومیت های چالیش برانگیز مواجه شد و کار در جایی سخت تر هم  شد 
که به علت بازی تیم فوتبال پرسپولیس با الدحیل قطر در رقابت های لیگ قهرمانان 
آسیا، سه بازیکن تیم ملی امید یعنی محمدمهدی احمدی، یاسین سلمانی و محمد 

خ پوش هستند، به کاروان پرسپولیس در قطر پیوستند.  عمری که سر
 حالا بدون در نظر گرفتن دروازه بانان تیم ملی امید، رضا عنایتی تنها سه بازیکن برای 
تعویض در مسابقات خواهد داشت و سرمربی تیم ملی امید از نفرات کم تیمش در 
این بازی ها به شدت ابراز نگرانی کرده است. او جدایی نفرات خود را از تیم ملی امید به 
پرسپولیس یک »سوپرایز« خواند و در این خصوص گفت: »سه بازیکن پرسپولیس 
از جمع ما جدا شدند. ما صحبت های خود را انجام دادیم. نمی دانم چطور باید این 
مسائل را بازگو کنم. ما می خواهم با هنگ کنگ بازی کنیم، در حالی که 13 بازیکن بیشتر 
نداریم. در دوره مقدماتی بازی ها ساده تر است و در هر مرحله بازی ها سخت تر خواهد 
شد. ما باید همه ظرفیت های خود را در اختیار داشته باشیم. الان چند بازیکن ما 

مستعد آسیب دیدگی هستند.« 
 او در ادامه صحبت هایش از توقعاتش در این مسابقات گفت و اظهار داشت: »ما 
انتظار داشتیم که وقتی بازیکن به اردو می آید تا آخر مسابقات با ما بماند. من خودم 
سوپرایز شدم از این موضوع و تمام تمرکز ما روی این بود که تیم ما بعد از بیست وچند 
سال سکویی داشته باشد. من این را به شما قول می دهم که تمام بازیکنان ما 
پرانرژی هستند و در جلسه ای که با بازیکنان داشتم، همه هم قسم شدند اتفاقات 
خوبی را در این دوره رقم بزنیم.«   با این حال، الان یک تیم امید مانده است و امیدی 
که شاید روزبه روز کمرنگ تر شود. با وجود اینکه شاگردان عنایتی از کسب سهمیه 
المپیک بازماندند و حسرت المپیکی شدن را بیشتر دارند، اما بازی های آسیایی هم 
فرصتی است که می تواند مجال ویژه ای به امیدهای کشورمان بدهد و حداقل ایران 
را پس از سال ها در بازی های آسیایی به روی سکو بیاورد، اما ناهماهنگی هایی که 
همیشه در تیم امید وجود دارد، باز هم دارد کار دست این تیم می دهد و اگر چارچوب 
سازمان یافته تری برای این تیم در نظر گرفته می شد، شاید شاهد این اتفاقات نبودیم. 
 تیم ملی امید ایران امروز )یکشنبه، 9 مهر ماه( در ورزشگاه شانگچنگ چین، 
ساعت 15 به مصاف هنگ کنگ خواهد رفت و در میان اما و اگرهایی که وجود دارد، باید 
دید لشکر 13 نفره عنایتی می تواند با وجود همه کاستی و مشکلات از سد حریف خود 

بگذرد یا باید شاهد اتفاقات دیگری در این مصاف باشیم.

  فدراسیون بسکتبال به فیبا شکایت می کند
 در مرحله یک چهارم رقابت های بسکتبال 3X3 بازی های آسیایی 2022 هانگژو، 
تیم ملی ایران ظهر دیروز )شنبه - ۸ مهر 1۴02( مقابل تیم ملی مغولستان باخت تا به 
مرحله نیمه نهایی این مسابقات نرسد. پس از این بازی انتقادات قابل توجهی علیه 
ح شد و با اعلام جواد داوری رئیس فدراسیون بسکتبال، این  داور این بازی مطر
فدراسیون علیه این داور به فیبا شکایت خواهد کرد. رئیس فدراسیون بسکتبال 
ایران در این خصوص اظهار کرد: داور بازي واقعا کم لطف بود، از یك جایي به بعد براي 
حریف خطا نگرفت و اصلا سوتی به ضرر آنها نزد. در نظر داریم بابت این اتفاق به 
فدراسیون جهاني شکایت کنیم. البته که شکایت ما تاثیري در نتیجه ندارد و تیم ملي 

ح مي کنیم. کشورمان را به بازي ها باز نمي گرداند اما حتما اعتراض خود را مطر

سیلوا، استقلال را محکوم کرد
 رافائل سیلوا، مدافع برزیلی فصل گذشته تیم فوتبال استقلال به علت پرداخت 
نشدن مطالباتش از آبی پوشان به فیفا شکایت کرد. با توجه به شکایت این بازیکن 
از استقلال، فیفا این باشگاه را به پرداخت ۸00 هزار دلار بابت مطالبات این بازیکن 
برزیلی محکوم کرد. در این شکایت، سیلوا خواهان 300 هزار دلار از مطالبات فصل 
گذشته و 500 هزار دلار از باقی مطالباتش و پاداش ها شده است و فیفا نیز این رقم را 
تایید کرده است. در این میان، باشگاه استقلال درخواست گرندز رای این پرونده را 
داده است تا مثل پرونده مطالبات استراماچونی، این پرونده به دادگاه حکمیت 
ورزش )CAS(  برود و باید دید آیا سرنوشت این پرونده هم مثل پرونده سرمربی 

خ خواهد داد.  اسبق ایتالیایی استقلال خواهد شد یا اتفاقات دیگری ر

 آسیاییبگویید.چهاتفاقاتی	 آمادهسازیتاشروعبازیهای روزهای از 
هانگژوشدید؟ افتادکهموفقبهثبتاولینمدالکاروانایراندر

 ما قبل از بازی های آسیایی، یک اردو در کشور روسیه داشتیم و حواشی ای وجود 
داشت. با توجه به سختی هایی که تحمل کردیم، درنهایت توانستیم در بازی های 

آسیایی دو مداله کاروان شویم. 

 میکردید؟	 بهکسبطلایمسابقاتفکر چقدر
 بازی های آسیایی یکی از مسابقات مهم برای هر ورزشکار است و ما برای کسب 
مدال طلا به مسابقات آمده بودیم. رقبای چینی میزبان بودند که یکی از قدرت های 
جهان هستند و هر چیزی که برای ما سخت بود، برای رقیب ما راحت تر بود. ما 
مدال نقره مسابقات را به دست آوردیم، اما این مدال برای ما ارزش طلا را دارد، 
چون رقابت سختی داشتیم و قبل از مسابقات هم روزهای سختی را سپری کردیم. 

 تیمیدر	 گذاشتندوکار همتیمیهایشمارویروندبازیهاتاثیر چقدر
بود؟ موفقیتشماموثر

 ما این ترکیب را در هیچ مسابقاتی نداشتیم. من، مهسا جاور و نازنین ملایی در 
مسابقات قبل از هانگژو در روسیه شرکت کردیم و سوم شدیم. در این ترکیب 
هم بهترین های قایقرانی در قایق ما حضور داشتند که باعث شد بتوانیم بهترین 

نتیجه را رقم بزنیم. در قایق های گروهی باید ذهن و دل ها به هم نزدیک باشد.

 پیشدارید،چهتوقعاتیبرای	 شمارقابتهایالمپیک2024پاریسرادر
اینرقابتهاخواهیدداشت؟ کسبسهمیهوموفقشدندر

  در المپیک توکیو توانستیم سهمیه بگیریم، اما به خاطر قانون جدید سهمیه 

جهانی، تغییراتی در سهمیه ها به وجود آمد و نتوانستیم به المپیک راه پیدا 
کنیم. در سال جدید هم مسابقات سهمیه المپیک برگزار می شود و امیدوارم 
را کسب و در  در روندی که با مهسا جاور داشتیم، بتوانیم سهمیه المپیک 
پاریس حضور پیدا کنیم. ما واقعا دیده نمی شویم و با اینکه فدراسیون  مان 
یکی از پرافتخارترین هاست، اما حمایت نمی شویم. ما مانند رشته هایی چون 
آنها دیده می شویم.  آنچنانی می بندیم و نه مثل  فوتبال و والیبال نه قرارداد 
پیست  یک  بخورد.  رقم  اتفاقات  این  می شود  باعث  که  است  تبعیض  این 
2کیلومتری استاندارد نداریم و یک ماه اردوی برون مرزی داشتیم. چندین سال 
است که از مسئولان درخواست داریم به فدراسیون کمک کنند تا یک پیست 
استاندارد برای ما فراهم شود. یک نفر از بیرون اردوی های برون مرزی را به چشم 
یک تفریح می بیند، در صورتی که ما دوری از خانواده و چالش های دیگر را تجربه 
می کنیم و به تمرین می پردازیم. اگر در کشور خودمان تمرین می کردیم، نتیجه 
بهتری می توانستیم به دست بیاوریم. امیدوارم اسپانسرها به سمت قایقرانی 
بیایند تا با حضور آنها شرایط ما بهتر شود. ما قراردادهای پایینی می بندیم و پولی 
که می گیریم شاید اندازه مکمل هایی که می گیریم نباشد و امیدوارم به خوبی 

حمایت شویم تا نتیجه خوبی بگیریم.

 کلامپایانی؟	
اما  داریم،  ضعیفی  بودجه  اینکه  با  می کنم،  تشکر  قایقرانی  فدراسیون  از   
فدراسیون همیشه حامی ما بود. اردوی برون مرزی به روسیه، کمک بسیار بزرگی 
بود و به مدت یک ماه در پیست 2 کیلومتری تمرین کردیم که نتیجه این اردو نیز 
نقره بازی های آسیایی شد. از کادر فنی و کادر مدیریتی قایقرانی و خانواده محترم 

خود نیز تشکر می کنم.

گفتوگوبا»شهروند«: 2مدالهکاروانایراندر دختر

مثلفوتبالووالیبالدیدهنمیشویم!
زینبنوروزی:بهکسبســهمیهالمپیکامیدوارم

[  زینب نوروزی، ملی پوش قایقرانی ایران، در بازی های آسیایی 2022 هانگژو به همراه مهسا جاور موفق شد اولین مدال کاروان ایران در این    ]امیرعلی عوض پور
مسابقات را کسب کند. او با هم تیمی های خود در رقابت های روئینگ چهار نفره زنان یک افتخارآفرینی دیگر نیز به ثبت رساند و به همراه نازنین ملایی، مهسا 
از روزهای  از رقابت ها رسید. این ورزشکار جوان و خوش آتیه کشورمان در گفت وگویی که با »شهروند« داشت،  جاور و فاطمه مجلل به مدال نقره این بخش 
پروفراز نشیب خود برای حضور در رقابت های آسیایی و چالش ها و کمبودهای این رشته ورزشی برای حضور در مسابقات گفت.  گفت وگوی »شهروند« با زینب 

نوروزی، مدال آور کشورمان در بازی های آسیایی هانگژو، را در ادامه گزارش می خوانید:

گزارشروز

روز خبر

مدیرمسئولسردبیرورودبهتصحیحشروعصفحهآرایی

خروجازتصحیحاتمامصفحهآرایی

برنز نقره طلا کشور

34 67 113 چین

38 38 28 ژاپن

53 29 27 کره جنوبی

14 14 10 هند

16 11 10 ازبکستان

14 4 8 تالیند

19 9 7 چین تایپه

18 15 5 هنگ کنگ

4 7 5 کره شمالی

11 11 3 ایران

آسیایی  مسابقات  از  روز  هفتمین  ]شهروند[   
هانگژو با کسب یک برنز و یک نقره برای ملی پوشان 
کشورمان همراه شد و به این ترتیب در پایان این روز از 
مسابقات، تیم کشورمان با 3 طلا، 11 نقره و 11 برنز یعنی 
مجموع 25 مدال در جایگاه دهم جدول رده بندی قرار 
گرفت. در ادامه گزارشی درخصوص عملکرد ملی پوشان 

کشورمان در روز هفتم رقابت ها خواهیم داشت.

تیراندازیرا تیراندازی:رستمیانوجوهریخو،برنز
کسبکردند

در رقابت های تیراندازی، تیم تپانچه میکس ایران که 
با ترکیب هانیه رستمیان و امیر جوهری خو در خط آتش 
قرار گرفته بودند، در مجموع موفق به اخذ 575 امتیاز 
در دور مقدماتی شدند تا بعد از چین و هند در جایگاه 
سوم قرار بگیرند. رستمیان و جوهری خو در دیدار نهایی 
به مصاف پاکستان رفتند و با برتری 16 بر 1۴ برابر حریف، 
مدال برنز تیمی را از آن خود کردند و به این ترتیب پرونده 
تیم تپانچه ایران با کسب یک مدال برنز در مسابقات 

آسیایی بسته شد.

بریمانلو توسط کاروان نقره یازدهمین کوراش:
کسبشد

در وزن منفی 66 کیلوگرم، وحید بریمانلو نماینده 
کوراش ایران در مسابقات هانگژو بود. او در دور اول 
موفق به حذف نماینده کشور ویتنام شد و سپس 
از سد رقیبانی از چین تایپه و تاجیکستان گذشت. 
بریمانلو در مبارزه نهایی برابر شتوربابین ازبکستانی 
برای پیروزی بسیار مصمم نشان داد، ولی حریف ازبکی 

امتیاز ککو از او گرفت و سپس امتیاز یوکو دیگری را 
هم گرفت تا از نماینده کشورمان پیش بیفتد. کسب 
کشورمان،  کوراش  ملی پوش  توسط  نقره  مدال 
رقابت های  در  ایران  کاروان  نقره  مدال  یازدهمین 

آسیایی هانگژو بود.

قایقرانی:8قایقرانراهیفینالشدند
بسیار  روز  هانگژو،  آسیایی  مسابقات  هفتم  روز 
شلوغی برای قایقرانان کشورمان بود. هشت ملی پوش 
کشورمان در مسافت های مختلف به رقابت با حریفان 
خود پرداختند و درنهایت راهی فینال مسابقات شدند. 
علی آقا میرزایی در کایاک یک نفره 1000 متر مردان، محمد 
نبی رضایی در کانو یک نفره 1000 متر مردان، هدیه کاظمی 
متر، سپهر   500 دونفره  کایاک  شفیعیان در  الناز  و 
متر   500 دونفره  کایاک  قویدل در  پیمان  و  ساعتچی 
مردان و عادل مجللی و کیا اسکندانی درکانو دونفره 500 

متر به فینال این مسابقات صعود کردند.

:برنزمشترکقطعیشد تنیسرویمیز
عالمیان در  نیما و میز نوشاد روی  تنیس  تیم 

رقابتی حساس در مرحله یک چهارم نهایی، برابر تیم 
با تاریخ سازی،  با نتیجه 3 بر صفر  پیروز شد و  ژاپن 
مدال برنز مشترک خود را قطعی کرد.  این برد ارزشمند 
برای  ایران  میز  روی  تنیس  دوبل  تیم  برنز  مدال 
نخستین بار در تاریخ قطعی شد و حالا این دو برادر برای 
صعود به فینال رقابت های دوبل مردان باید در مرحله 
نیمه نهایی و در جو وحشتناک ورزشگاه گونگشو با 

تیم دو نفره چین دیدار کنند.

کسبمدال دوومیدانی:اسماعیلنژادوتفتیاناز
بازماندند

متر   100 دوی  نیمه نهایی  دور  تفتیان در  حسن 
مردان، زمان 10.13 ثانیه را ثبت کرد و به عنوان نفر اول 
گروه خود به فینال صعود کرد. او با این حد نصاب، 

بهترین رکورد فصل خود را به ثبت رساند.
و  کرد  ثبت  را  ثانیه   10.1۴ زمان  فینال،  در  تفتیان 
چهارم شد و به مدال نرسید. حمیده اسماعیل نژاد در 
فینال دوی 100 متر زنان با 11 ثانیه و 5۴صدم ثانیه هفتم 
شد. پیش از این نیز فرزانه فصیحی با حذف از مرحله 

گروهی از صعود به فینال باز مانده بود.

برابر مردان تیم مقتدارنه پیروزی شطرنج:
قزاقستان

تیم ملی شطرنج مردان ایران در جریان مرحله دوم 
پرهام  ترکیب  با  آسیایی  بازی های  استاندارد  بخش 
سیدمحمد  و  ایدنی  پویا   ، دانشور بردیا  مقصودلو، 
امین طباطبایی مقابل تیم قزاقستان به برتری 3 بر 

یک دست یافت. 

هفتم روز دستاوردکاروانایراندر یکنقرهویکبرنز
مســابقاتهانگژورابررسیمیکند »شهروند«عملکردورزشــکارانکشورماندر

در سال جدید هم 
مسابقات سهمیه المپیک 
برگزار می شود و امیدوارم 
در روندی که با مهسا 
جاور داشتیم، بتوانیم 
سهمیه المپیک را کسب 
و در پاریس حضور پیدا 
کنیم. ما واقعا دیده 
نمی شویم و با اینکه 
فدراسیون  مان یکی از 
پرافتخارترین هاست، اما 
حمایت نمی شویم


